

## SHKP-Kwoks' Foundation meets with representatives of various universities

### 新鴻基地產郭氏基金與多家大學會面交流

The SHKP-Kwoks' Foundation (the Foundation) is committed to cultivate talent for the country by building close ties with various universities. SHKP-Kwoks' Foundation Executive Director Amy Kwok recently met with a delegation from Peking University, led by Prof Ning Qi, Deputy Secretary of the Party Committee and Vice President of the university.

During the meeting, Ms Kwok said Peking University offers disciplinary diversification and encouraged the beneficiary students to "travel, see and learn" more to broaden their horizons. The Foundation representatives also visited Peking University, Tongji University and Fudan University in Shanghai to exchange views on educational support, and looked forward to expanding their partnerships as well as exploring more approaches to help nurture more high-calibre talent.

新鴻基地產郭氏基金(下稱「基金」)致力為國家培育人才，與多家大學建立助學合作關係。早前，基金執行董事郭婉儀接待由黨委副書記、副校長寧琦率領訪港的北京大學代表團。



Prof Ning Qi (fifth right), Deputy Secretary of the Party Committee and Vice President of Peking University, leads a delegation with beneficiary students to the Group's headquarters in Hong Kong and meets with SHKP-Kwoks' Foundation Executive Director Amy Kwok (fifth left)

北京大學黨委副書記、副校長寧琦(右五)率領代表團到訪集團總部，與新鴻基地產郭氏基金執行董事郭婉儀(左五)會面

郭婉儀認為北京大學的學科多元化，勉勵受助學生要「多走、多看、多學」以擴闊眼界。基金亦有率團北京回訪，並到訪上海同濟大學和復旦大學，就助學事宜交流討論，期望能進一步擴大合作領域，培育更多優秀人才。

## International Commerce Centre wins awards in the CIBSE Hong Kong Awards 2023

### 環球貿易廣場於「英國屋宇裝備工程師學會大獎 2023」勇奪殊榮

The Group's property management subsidiary, Kai Shing, is dedicated to incorporating innovative technologies to enhance the sustainability performance of its managed properties. Among such properties, International Commerce Centre (ICC) has won the prestigious award "Project of the Year (Commercial/ Industrial Building)" in the CIBSE Hong Kong Awards 2023, organized by the CIBSE Hong Kong Region, showing that the excellent performance of the Kai Shing team is highly affirmed by the industry.

ICC has leveraged Building Information Modelling and Digital Twin technology to enhance facility operations and monitoring. Unmanned drones are used for exterior inspections, coupled with artificial intelligence and augmented reality technologies, helping the team remotely monitor the status of the facilities it manages. ICC has fully adopted an AI-based air conditioning system. Since 2011, in collaboration with The Hong Kong Polytechnic University and other organizations, ICC conducted life cycle commissioning for its air conditioning system, which resulted in remarkable energy savings of over 20 million kWh of electricity from 2012 to 2022.

集團旗下物業管理公司啟勝致力引入創新科技，以提升旗下各物業的可持續發展表現。旗下管理的環球貿易廣場榮獲英國屋宇裝備工程師學會(香港分會)頒發「英國屋宇裝備工程師學會大獎 2023」之「年度項目大獎(商業/工業建築類別)」中的最高殊榮，足證啟勝團隊的傑出表現得到業界肯定。



環球貿易廣場透過建築訊息模型及數碼分身技術改善設施營運和監測，並運用無人機進行外牆檢查，配合人工智能以及擴增實境技術，令團隊可遙距監控設施狀態。同時，項目亦全面應用人工智能冷氣控制系統，自2011年起與香港理工大學及其他機構合作，對空調系統進行生命週期校驗，並成功在2012至2022年間節省逾2千萬度用電，成效顯著。

## SHKP Volunteer Team receives recognition in the Hong Kong Volunteer Award 2023 集團義工隊在「香港義工獎2023」榮獲殊榮

Established 20 years ago, the SHKP Volunteer Team adheres to the belief in Building Homes with Heart and contributes to creating a caring and inclusive society. Leveraging its corporate expertise to provide appropriate assistance to individuals in need, the volunteer team has received recognition from the Social Welfare Department and the community for its volunteering spirit and remarkable performance.

In the Hong Kong Volunteer Award 2023, co-organized by the Home and Youth Affairs Bureau and the Agency for Volunteer Service, the volunteer team again clinched multiple awards, including the Outstanding Corporate Award (Corporate with 100 or above full-time employees), Top Ten Highest Volunteer Hours (Corporate with 1,000 or above full-time employees), Excellence Gold Award (Volunteer Hours) (Corporate & Non-Commercial Organization), and 14 volunteers also received Individual Award – Excellence Gold Award (500 volunteer hours or above).

集團義工隊成立至今20周年，一直秉持「以心建家」的理念，助建關愛共融社會並同時靈活運用企業專長，為社會上有需要人士給予適切的支援。義工隊的行義精神及卓越表現，多次獲社署及外界的認同及嘉許。



在民政及青年事務局與義務工作發展局合辦的「香港義工獎2023」中，集團義工隊再次獲得多個獎項，包括「傑出企業獎（全職僱員人數100人或以上之商業機構）」、「年度十大最高義工時數（全職僱員人數1000人或以上之商業機構）」、「卓越金獎（義工時數）（企業及非商業機構）」，另有14位義工同事獲頒「個人卓越金獎（義工服務時數500小時或以上）」。

22

## SmarTone clinches multiple awards from HKRMA for its excellent service quality SmarTone 憑卓越服務質素 勇奪香港零售管理協會多項殊榮

The Group's subsidiary, SmarTone, is widely recognized by the industry for its premium service. In the 2023 Service Talent Award, organized by the Hong Kong Retail Management Association (HKRMA), two colleagues of the SmarTone frontline team clinched the Gold Award in the Supervisory and Junior Frontline Level, respectively, under the Telecommunications Category, making the company the only telecommunications service provider to win two gold awards.

In addition, the SmarTone Online Store stood out from over 100 nominated online stores, winning the Annual Top 10 Quality Trusted E-shops Award by passing a comprehensive assessment conducted by the HKRMA's Quality E-Shop Recognition Scheme. This industry

recognition acknowledges SmarTone's customer-centric values and high-quality customer service.

集團旗下 SmarTone 的優質服務一直得到業界認同，早前兩位前線同事憑藉卓越表現，在香港零售管理協會舉辦的「2023傑出服務獎」中，榮獲「電訊組別」主管級別及基層級別金獎殊榮，是業界中唯一榮獲雙金獎的電訊商。

SmarTone 網上商店亦成功通過該協會「優質網店認證計劃」的評審，從百多間入圍網店中脫穎而出，勇奪「十大信譽優網店」年度大獎，足證 SmarTone「以客為先」的理念及優質的客戶服務得到業界認可。



SmarTone CEO Fiona Lau (center) showing her appreciation to the SmarTone frontline team running for the 2023 Service Talent Award  
SmarTone 行政總裁劉若虹(中)嘉許參加「2023傑出服務獎」的門市團隊